
Elevråd 7-9 

Närvarande:  

År 7 Edvin, Erica, Max, Vera, Sigge, Gabriella 
Åk 8 Gustav, Linus, Lukas, Maja  
Åk 9 Albin, Malte, Adrian, Ida, Matilda 
 

 

Dagordning: 2020-10-05 

 

● Val av ordförande Albin 

 

 

● Nästa elevråd är den 2 november kl. 12:00 i NO1.  

 

 Diskussion/ 

Beslut  

Ansvarig  Svar från 

skolledning 

Frågor från 

klassråd  

Åk 7C: Ändra 

biljardtider till 12-12:20 

åk7.  

Bättre basketkorgar.  

Vi vill ha klockan i 

tjejernas 

omklädningsrum 

Lucia tåg i åk 9. ¨ 

Vikarie är sena ungefär 

med 20 minuter. Vad 

ska eleverna göra 

under tiden?  

7A:  

Kortautomaten.  

Rasten efter idrott på 

måndagar, kan ni 

förkorta det?  

 

7B: Utanför gymmet, 

fortsätta och bygga på 

och gör flera rader.  

Vi behöver lite mer tid 

innan idrotten. 

 

 Mehrnush tar upp 

det med Jonatan 

och frågar om det 

är möjligt.  

 

 

 

 

 

 

 

 

7A: vi jobbar på 

det.  

Mehrnush tittar på 

schemat.  

 8C: Rasterna mellan 
lektionerna är ibland för 
långa. 

 Lärarna är inte lediga.  
 
 



8B: Det är kalt i 
klassrummen t.ex M2. 
R2, K2.   
Kortare lunchraster. 
8A:  
På måndagar efter slöjd 
har vi lång rast.  
 
Ett Pingis bord till.  

Mehrnush kollar med 
vaktmästare.  
 
Inta ett bra ide.  
 
Mehrnush Kollar.  
 
 
Var ska vi ligga det? 

 Åk 9: För få 
parkeringar,  
 
Kan innebandy matchen 
blir av efter Lucia? 
 
Många som vill ha 
amerikansk fotboll. 
Skapa ett lag, o.s.v.   
 
Alla vill ha knäckebröd 
vid lunchen.  
Mjukbröd med soppa??  

 Mehrnush Kollar.  
 
 
 
Mehrnush Kollar.  

Till klassråd för 
diskussion 

   

Arbetsmiljöfrågor/
matråd   

   

Studiefrågor     

Övrigt     
 
 

 

Nästa 5 oktober (tiden måste ses.) 

 

 Diskussion/ 

Beslut  

Ansvarig  Svar från 

skolledning 

Frågor från 

klassråd  

   

Till klassråd för 
diskussion  

   

Arbetsmiljöfrågor/
matråd   

   



Studiefrågor     

Övrigt     
 
 

 


